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                  Astăzi, data de mai sus, ora 10,00 la sala de şedinţe de la Caminul cultural Victoria, are loc 

şedinţa ordinară a Consiliului local Victoria convocat de către primar prin Dispoziţia nr.168/17.04.2021 

la care participă un număr de 13 consilieri locali din totalul de 13 în funcţie, îndeplinindu-se astfel 

cerinţa de majoritate din numărul total al consilierilor în funcţie pentru ca şedinţa să se poată desfăşura. 

Preşedinte pentru şedinţa de astăzi este d-na consilier Spînu Lenuţa. 

                               D-l secretar general Vasile Mihai, delegat de către d-l primar Costel Albu cel care a 

convocat consiliul local, supune la vot proiectul ordinii de zi: 

                               1. aprobarea procesului verbal al şedintei anterioare a consiliului local din 

09.04.2021. 

                               2. proiect de hotărâre nr.40/16.04.2021 privind aprobarea bugetului local pe anul 

2021 

- iniţiator primar Albu Costel 

                               3. proiect de hotarare nr.42/16.04.2021 privind indexarea, cu rata inflaţiei, a 

impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2022 

- iniţiator primar Albu Costel 

                               4. proiect de hotarare nr.41/16.04.2021 privind prelungirea contractului de 

concesiune nr.774/22.03.2006 încheiat cu Cabinetul medical individual dr. Guşă Cristina 

- iniţiator primar Albu Costel 

                               5. proiect de hotarare nr.43/16.04.2021 privind aprobarea Planului de Analiză şi 

Acoperire a Riscurilor pe anul 2021 

- iniţiator primar Albu Costel 

                               6. alte probleme 

                              Rezultatul votului: 

- 13 voturi pentru  
- nicio abţinere  

- niciunul împotrivă  

                 Ordinea de zi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

                 Se trece la punctul 1) – Aprobarea procesului verbal al şedintei anterioare a consiliului local 

din 09.04.2021. 

                              Rezultatul votului: 

- 7 voturi pentru - Giuglea Stefan, Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, 

Bărbatu Petrică, Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel 

-  6 voturi abţinere - Pungă Dumitru, Tătaru Marian-Dănuţ, Gorgovan Ionel, Mavrodin 

Eugen, Neculai Felicia, Costea Marioara 

- niciunul împotrivă  

                  Se aprobă cu majoritate de voturi. 

                  Se trece la punctul 2) - proiect de hotărâre 40/16.04.2021 privind aprobarea bugetului local 

pe anul 2021. 

                   Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Costel Albu şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-nei Făşie Ioana inspector în cadrul compartimentului contabilitate, patrimoniu, achiziţii 

publice şi de avizele consultative ale celor 3 comisii de specialitate ale consiliului local. 

                 D-l consilier Giuglea Ştefan – avem un excedent, daca vreţi sa ne explicaţi. 

                 D-na inspector Făşie Ioana – excedentul de 338.000 lei este al şcolii. 

                 D-l consilier Gorgovan Ionel – naveta pentru profesori pe ce perioadă se decontează? 

                 D-na inspector Făşie Ioana – pentru perioada online nu se decontează, doar pentru cei care au 

activitate fizic. 
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                 D-l administrator public Măiţă Ion – este important să înţelegem scopul pentru care ne-am 

întrunit. Se urmăreşte partea de infrastrucură gaz, canal, infrastructură rutieră. Avem două tipuri de 

venituri, impozit pe venit din sume defalcate şi taxe şi impozite locale. 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – să votăm proiectul şi la alte probleme discutăm.       

                 Constatând că nu mai sunt înscrieri la cuvânt se supune la vot. 

                 D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate absolută adică votul majorităţii consilierilor locali în funcţie: 7 din 13. 

                              Rezultatul votului: 

- 7 voturi pentru - Giuglea Stefan, Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, 

Bărbatu Petrică, Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel 

-  6 voturi abţinere - Pungă Dumitru, Tătaru Marian-Dănuţ, Gorgovan Ionel, Mavrodin 

Eugen, Neculai Felicia, Costea Marioara 

- niciunul împotrivă  

                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 7 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate absolută, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind aprobarea bugetului local pe 

anul 2021. 

                 Se trece la punctul 3) - proiect de hotărâre nr.42/16.04.2021 privind indexarea, cu rata 

inflaţiei, a impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2022. 

                  Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Costel Albu şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-nei Lăudatu Dumitra inspector în cadrul compartimentului impozite, taxe şi de avizele 

consultative ale celor 3 comisii de specialitate ale consiliului local. 

                 D-l consilier Gorgovan Ionel – dacă un cetăţean plăteşte impozitul până la sfârşitul anului şi 

scrie pe chitanţă achitat la salubritate nu înţeleg de ce să mai plătească în plus.Persoanele cu handicap 

sunt scutite de la plata impozitului?  

                 D-na inspector Făşie Ioana – dacă are certificat de handicap şi nu l-a adus la primărie nu are 

cum să fie scutit. 

                 Constatând că nu mai sunt înscrieri la cuvânt se supune la vot. 

                  D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate absolută adică votul majorităţii consilierilor locali în funcţie: 7 din 13. 

                              Rezultatul votului: 

- 7 voturi pentru - Giuglea Stefan, Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, 

Bărbatu Petrică, Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel 

-  6 voturi abţinere - Pungă Dumitru, Tătaru Marian-Dănuţ, Gorgovan Ionel, Mavrodin 

Eugen, Neculai Felicia, Costea Marioara 

- niciunul împotrivă  

                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 7 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate absolută, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind indexarea, cu rata inflaţiei, a 

impozitelor şi taxelor locale pentru anul 2022. 

                 Se trece la punctul 4) - proiect de hotărâre nr.41/16.04.2021 privind prelungirea contractului 

de concesiune nr.774/22.03.2006 încheiat cu Cabinetul medical individual dr. Guşă Cristina. 

                 Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Albu Costel şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-nei Vintilă Nicoleta inspector în cadrul compartimentului contabilitate, patrimoniu, 

achiziţii publice şi de avizele consultative ale celor 3 comisii de specialitate ale consiliului local. 

                 D-l consilier Giuglea Ştefan – aş vrea un studiu de piată referitor la preţul de concesionare. 

                 D-l administrator public Măiţă Ion – se poate face un astfel de studiu dar care trebuie 

fundamentat. 

                 D-l consilier Giuglea Ştefan – dacă d-l administrator spune că nu este legal. 

                 D-l administrator public Măiţă Ion – am spus de partea de fundamentare a preţului. 

Amendamentele se fac în scris. 

                 D-l consilier Gorgovan Ionel – cu ce preţ s-au închiriat cabinetele medicale stomatologice? 

Preţul să fie acelaşi pentru toată lumea. 

                 D-l primar Albu Costel – înseamnă să nu mai avem medic stomatolog, nici cu 1 euro/mp nu o 

să vină. 
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                 D-l administrator public Măiţă Ion - suntem într-o situatie atipică cu pandemia, să 

analizăm cu atenţie, să nu dăm cu piciorul, preţul să fundamenteze clar situaţia actuală. 

                 D-l consilier Gorgovan Ionel - cu cei mai important cabinetul stomatologic decât cabinetul 

medicului de familie? 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – să prelungim contractul şi despre preţ să vorbim ulterior. 

                 Constatând că nu mai sunt înscrieri la cuvânt se supune la vot. 

                 D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate absolută adică votul majorităţii consilierilor locali în funcţie: 7 din 13. 

                              Rezultatul votului: 

- 11 voturi pentru - Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, Bărbatu Petrică, 

Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel, Pungă Dumitru, Tătaru Marian-Dănuţ, 

Mavrodin Eugen, Neculai Felicia, Costea Marioara 

-  2 voturi abţinere - Giuglea Ştefan, Gorgovan Ionel 

- niciunul împotrivă  

                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 11 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate absolută, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind prelungirea contractului de 

concesiune nr.774/22.03.2006 încheiat cu Cabinetul medical individual dr. Guşă Cristina. 

                 Se trece la punctul 5) - proiect de hotărâre nr.43/16.04.2021 privind aprobarea Planului de 

Analiză şi Acoperire a Riscurilor pe anul 2021 . 

                 Proiectul de hotărâre este iniţiat de dl primar Albu Costel şi este însoţit de raportul de 

specialitate al d-lui Olteanu Alexandru Daniel şef SVSU în cadrul compartimentului registratură, 

protectia mediului, situaţii de urgenţă şi de avizele consultative ale celor 3 comisii de specialitate ale 

consiliului local. 

                 Constatând că nu sunt înscrieri la cuvânt se supune la vot. 

                 D-l secretar general Vasile Mihai anunţă că pentru adoptarea hotărârii este nevoie de 

majoritate simplă adică votul majorităţii consilierilor locali prezenţi: 7 din 13. 

                              Rezultatul votului: 

- 12 voturi pentru - Bolboceanu Marin, Spînu Lenuţa, Gorgovan Paul, Bărbatu Petrică, 

Grecu Lucica-Luminiţa, Dimache Daniel, Pungă Dumitru, Tătaru Marian-Dănuţ, 

Mavrodin Eugen, Neculai Felicia, Costea Marioara, Giuglea Ştefan 

-  1 vot abţinere - Gorgovan Ionel 

- niciunul împotrivă  

                 In urma numărării voturilor a rezultat un număr de 12 voturi pentru, îndeplinindu-se cerinţa 

de majoritate simplă, motiv pentru care s-a adoptat hotărârea privind aprobarea Planului de 

Analiză şi Acoperire a Riscurilor pe anul 2021. 

                 Se trece la punctul 6) – alte probleme.          

                  D-l consilier Gorgovan Ionel – când a venit cu gunoiul firma nu a dat saci la toate casele. Am 

avut gunoi într-un sac de hârtie şi nu l-au luat. 

                  D-l primar Albu Costel – dacă vreţi mai mulţi saci faceţi proiect şi mărim taxa. 

                  D-l consilier Giuglea Ştefan – noi ţinem cu societatea? 

                  D-l consilier Dimache Daniel – dacă selectezi gunoiul nu o să mai avem în comună depozitat 

gunoi aiurea. 

                  D-l consilier Gorgovan Ionel – de ce s-au dat 2 paznici afară si la Victoria nu? 

                  D-l primar Albu Costel – la Victoria este sediul primăriei, punct de lucru, la Mihai Bravu se 

vor pune camere video. 

                  D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – la Victoria avem paznic şi camere video. 

                  D-l administrator public Măiţă Ion – este importantă discuţia în cadrul Consiliului local, aţi 

fost aleşi să veniţi cu propuneri pentru cetăţeni şi să ne integrăm ca un tot unitar în ansamblul dezvoltării 

ţării noastre. 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – d-l administrator utilizează un limbaj nu tocmai adecvat 

celor de aici.Cum comunicăm? Primării care au convocat whatsapp, şedinţe cu 7-8 proiecte de hotărâri? 

Whatsapp, bătaie de joc. 

                  D-l administrator public Măiţă Ion - nu ptem face alte lucruri în situatia medicală în care ne 

aflăm. 
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                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – noi minoritatea nu am aprobat whatsapp. 

                 D-l consilier Pungă Dumitru – în luna mai încep sesiuni pentru proiecte europene. Faceţi 

intervenţii la APIA ca într-una din zile să comunice ce proiecte sunt, să informeze în orice localitate ce 

măsuri sunt. 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ - ce înseamnă APIA? Cum au intervenit? 

                 D-l consilier Gorgovan Ionel - vreau mapa de şedinţă personal la Mihai Bravu, trimisă printr-

un angajat al primăriei, să pot să studiez. 

                 D-l consilier Giuglea Ştefan – eu sunt pentru, să se dea la toţi. 

                 D-l consilier Tătaru Marian-Dănuţ – sunt de acord. 

                 D-na preşedinte de şedinţă Spînu Lenuţa – dacă nu mai sunt comentarii declar şedinţa închisă.             
                                              

 

 

                                Preşedinte de şedinţă                  

                                  Consilier local                                      Secretar general 

                                   Lenuţa Spînu                                          Vasile Mihai  
 


